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ZITTINGSVERSLAG VAN DE GEMEENTERAAD 
van 28 april 2025 

OPENBARE ZITTING 
 

AANWEZIG 

Jean-Pierre Butaye – voorzitter 

Nicolas Celis – burgemeester 

Jérôme Delcourt, Jean Hermesse, Florence van Hecke, Benoît-Xavier Broze, Eva Lauwers – schepenen 

Murielle Jaubert, Olivier Mingers, Emmanuel Froidbise, Anne Bens-Sterkmans, Ronald Probst, Isabelle 
Riera Cardon de Lichtbuer, Julie Dewulf, Gwen Miserque, Marina Siraut, Cécile Cornely, Alice Delvaux, 
Alain Braem, Maud Oberwoits, Gaëtan Matthys, Nathalie Berg – raadsleden 

Geert Raymaekers – algemeen directeur 
 

VERONTSCHULDIGD 

Eléonore Lefebvre – raadslid 
  

 
 

 

OZ.1.  Cel secretariaat ondersteunende diensten. Notulen en zittingsverslag openbare zitting 
gemeenteraad 31 maart 2025. Goedkeuring. 

 
De heer Probst wijst er op dat het verslag van de gemeenteraadscommissie, zoals momenteel gepubliceerd 
via Meeting.mobile, niet het meest recente is.  

 

 

OZ.2.  Algemeen directeur. Overlegcomité gemeente-OCMW. Aanpassing huishoudelijk reglement. 
Goedkeuring. 

 
De heer Celis licht het punt toe. 
 
Mevrouw Sterkmans verwijst naar een opmerking van de WOPlus-fractie omtrent het aantal leden.  
 

 

OZ.3.  Algemeen directeur. Reglement tenlastename communicatiekosten buurtinformatienetwerken. 
Goedkeuring. 

 
Mevrouw Lauwers licht het punt toe. 
 
Mevrouw Sterkmans informeert of er problemen zijn met het communicatiesysteem. 
 
Mevrouw Lauwers geeft aan dat het een oubollig systeem betreft en de politie momenteel onderzoekt of er 
geen betere alternatieven beschikbaar zijn.  
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Op vraag van mevrouw Sterkmans geeft ze aan geen timing naar ingebruikname van een alternatief systeem 
toe te kunnen naar voor schuiven. Zij stelt dat de prioriteit er nu in ligt de BIN’s te “reanimeren”.  
 
De heer Miserque informeert naar het aantal BIN’s en het ledenaantal. 
 
Mevrouw Lauwers deelt mee dat er 11 BIN’s operationeel zijn binnen de politiezone en deze BIN’s telkens 
een geografisch deelgebied bestrijken. Wat het aantal leden per BIN betreft geeft ze aan dat dit verschilt en 
tevens afhankelijk is van het engagement van de respectievelijke coördinatoren.  
Zij deelt mee dat het vermeld budget van 750 euro enkel een budgettaire inschrijving betreft, maar er quasi 
geen daadwerkelijke uitgaven verbonden zijn aan de werking van de BIN’s.  
Op vraag van de heer Matthys geeft ze aan hoe geïnteresseerden zich kunnen melden als lid.  
Op vraag van de heer Miserque schat mevrouw Lauwers het aantal berichten op 5 à 6 per maand, wat het 
BIN betreft waarvoor zij instaat.  
 

 

OZ.4.  Cel beleid. Vaststelling van het mandaat van de vertegenwoordiger van de gemeente voor 
deelname aan de algemene vergadering van Creat Services dv op 17 juni 2025. Beslissing. 

 
De heer Broze licht het punt toe. 
Hij deelt mee vragen te willen stellen bij een aantal agendapunten. 
 
De heer Froidbise stelt eveneens vast dat deze aankoopcentrale zelf niet beschikt over personeel, maar 
hiervoor gebruik maakt van personeel van Farys.  
Hij stelt het aantal vergaderingen en de daarbij horende toekenning van presentiegelden in vraag en zou 
hieromtrent ook vragen gesteld willen zien in de algemene vergadering.  
 
De algemeen directeur licht het onderscheid tussen Farys en Creat toe en geeft aan dat de gemeente een 
aantal opdrachten afneemt via deze centrale.  
 
De raad verklaart zich akkoord met uitzondering van de punten 6 en 8. 
 

 

OZ.5.  Cel beleid. Aanduiding van een afgevaardigde  en een plaatsvervangende afgevaardigde voor 
deelname aan de algemene vergaderingen van De Lijn. Beslissing. 

 
Kandidaten Probst en van Hecke motiveren hun respectievelijke kandidaturen.  
 
Effectief: Ronald Probst 11 ja - Florence van Hecke 10 ja - 1 onthouding 
Plaatsvervanger: Florence van Hecke 22 ja  

 

OZ.6.  Afdeling burgerzaken. Aanpassing van het belastingsreglement op de afgifte van administratieve 
documenten. Goedkeuring. 

 
De heer Hermesse licht het punt toe. 
  
Mevrouw Sterkmans stelt zich vragen bij de wenselijkheid om in het reglement te vermelden dat de belasting 
met betrekking tot de verklaring van wettelijke samenwoonst gemotiveerd wordt op basis van de extra 
onderzoeken. 
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OZ.7.  Afdeling grondgebiedzaken. Afbakening Recht van Voorkoop Vlaamse Codex Wonen. 
Goedkeuring. 

 
De heer Broze licht het punt toe.  
 
Hij geeft aan dat we geen voorkooprecht kunnen uitoefenen zolang de afbakening niet gebeurd is. Hij stelt 
dat latere aanpassingen steeds mogelijk blijven.  
 
Mevrouw Sterkmans pleit voor een koppeling aan het ruimtelijk structuurplan.  

 

OZ.8.  Cel milieu/ecologische transitie. Rapportering met betrekking tot de voortgang van het Lokaal 
Energie en Klimaatpact (MI/2.16.2.3.1). Kennisname. 

 
   
 

Olivier Mingers, Raadslid verlaat de zitting. 
 

   
 

OZ.9.  Cel milieu/ecologische transitie. Projectvereniging Erfgoed Brabantse Kouters – activiteitenverslag, 
jaarrekening, planning en begroting van de projectvereniging. Besluit. 

 
   
 

Olivier Mingers, Raadslid vervoegt de zitting. 
 

   

 
 
1. Mevrouw Sterkmans verwijst naar het feit dat het woonzorgcentrum Vuerenveld onder verhoogd   
toezicht werd geplaatst. Zij vraagt zich af wat het lokaal bestuur kan doen om te helpen.  

 
De heer Hermesse geeft aan het woonzorgcentrum bezocht te hebben en het niet de eerste maal is dat dit 
gebeurt. Hij verwijst naar de vele wijzigingen inzake directie die de situatie niet bevorderen. Hij geeft aan dat 
we als lokaal bestuur zelf niet kunnen tussenkomen.  

   
Mevrouw Sterkmans dringt er op aan dat we onze bezorgdheid explicieter uiten. Zij verwijst naar 
plaatsbezoeken van de heer Petit en mevrouw Bernard in het verleden. 

  
Op vraag van de heer Froidbise deelt de heer Hermesse mee dat de eigenaar niet dezelfde is als de 
exploitant.  

 

2. Mevrouw Sterkmans verwijst naar de actualiteit en vraagt of de ANPR-camera’s functioneren.  
De heer Celis bevestigt dat er voor de politiezone Wokra geen problemen zijn.  

 

3. De heer Braem informeert naar de betrouwbaarheid van de resultaten van de online bevraging met 
betrekking tot het meerjarenplan.  
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De heer Broze geeft aan dat er gekozen werd voor laagdrempeligheid en dubbele inzendingen gefilterd 
werden. Hij geeft nog aan in de toekomst mogelijks via Rijksregisternummer te zullen werken.  
 
Mevrouw Oberwoits stelt dat er geen garantie is dat enkel inwoners kunnen deelnemen aan de bevraging.  
 
De heer Broze bevestigt dit.  
 
 
 
 

De algemeen directeur,  De voorzitter, 
         

 
 
Geert Raymaekers 

  
 

Jean-Pierre Butaye 
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